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Notulen Algemene Ledenvergadering V & AV Hazerswoudse Boys 

 

Datum : 1 november 2023 

Aanvang : 19:45 uur 

Locatie : kantine  

Opkomst : 2 leden en 7 bestuursleden 

 

AGENDA 

1. Opening door de voorzitter 

2. Vaststellen agenda 

3. Ingekomen- en uitgaande stukken 

4. Vaststellen notulen 20 september 2022 

5. Verslagen seizoen 2022-2023 
a. Verslag van de secretaris 
b. Verslag van de penningmeester 
c. Verslag van de kascontrolecommissie 
d. Overview lopende seizoen 

6. Begroting 2023-2024 

7. Bestuursvoorstellen 
a. Verduurzaming verlichting kunstgrasveld 

- Vaststellen rechtsgeldigheid vergadering 
- Voorstel verduurzaming verlichting kunstgrasveld 
- Vaststellen verduurzaming verlichting kunstgrasveld 

8. Bestuursverkiezing 
a. Decharge Dick Bruines, voorzitter jeugdbestuur  
b. Brenda van Zanten is aftredend en herkiesbaar als bestuurslid meisjes en vrouwen 
c. Carla van der Hulst is verkiesbaar als secretaris 

9. Rondvraag en sluiting vergadering 

 

1. OPENING 

De voorzitter concludeert om 19:45 uur dat er te weinig leden aanwezig zijn om de vergadering te 

starten. Er wordt een nieuwe vergadering uitgeschreven. Deze vindt plaats om 20:00 uur.  
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Notulen Algemene Ledenvergadering V & AV Hazerswoudse Boys 

 

Datum : 1 november 2023 

Aanvang : 20:00 uur 

Locatie : kantine  

Opkomst : 12 leden en 7 bestuursleden 

 

AGENDA 

1. Opening door de voorzitter 

2. Vaststellen agenda 

3. Ingekomen- en uitgaande stukken 

4. Vaststellen notulen 20 september 2022 

5. Verslagen seizoen 2022-2023 
e. Verslag van de secretaris 
f. Verslag van de penningmeester 
g. Verslag van de kascontrolecommissie 
h. Overview lopende seizoen 

6. Begroting 2023-2024 

7. Bestuursvoorstellen 
b. Verduurzaming verlichting kunstgrasveld 

- Vaststellen rechtsgeldigheid vergadering 
- Voorstel verduurzaming verlichting kunstgrasveld 
- Vaststellen verduurzaming verlichting kunstgrasveld 

8. Bestuursverkiezing 
d. Decharge Dick Bruines, voorzitter jeugdbestuur  
e. Brenda van Zanten is aftredend en herkiesbaar als bestuurslid meisjes en vrouwen 
f. Carla van der Hulst is verkiesbaar als secretaris 

9. Rondvraag en sluiting vergadering 

 

1. OPENING 
Rens van Nierop (voorzitter) opent de vergadering om 20.05 uur en heet iedereen van harte welkom. 
Bij deze vergadering zijn 19 leden aanwezig. Er zijn afmeldingen ontvangen van Aad Schoemaker, 
Peter Versteeg en Robert Swart. De hoogte- en dieptepunten van afgelopen seizoen worden kort 
door Rens aangehaald.  
 
2. VASTSTELLEN AGENDA 
De agenda wordt zonder verandering vastgesteld. 
 
3. INGEKOMEN EN UIGAANDE STUKKEN 
Er zijn geen ingekomen/uitgaande stukken. 
 
4. VASTSTELLEN NOTULEN 20 SEPTEMBER 2023 
De notulen worden onveranderd goedgekeurd.  
 
Naar aanleiding van:  
6. Begroting 2022-2023: Marcel Toebak en Rienk Poot vragen het bestuur of er voldoende 
kenbaarheid gegeven wordt aan de mogelijkheid de contributie in termijnen te betalen. Is dit seizoen 
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door een van de leden hier ook gebruik van gemaakt?  
De mogelijkheid hiertoe wordt geboden en wordt vermeld op de website en presentatiegids. Dit 
seizoen heeft één gezin hiernaar geïnformeerd en uiteindelijk toch geen gebruik hiervan gemaakt.  
 
5. VERSLAG SEIZOEN 2022-2023 
Er zijn 10 leden die de stukken opgevraagd hebben bij de secretaris. 
 
a. verslag van de secretaris  
Peter Rotteveel stelt voor de seniorenteams twee keer per jaar een keukendienst op zich te nemen 

om hiermee de vrijwilligers te ontlasten.  

Op de vacature ‘keukenkracht’ komt tenslotte weinig tot geen reactie. Vrijwilligers draaien hierdoor 

dubbele diensten. Nico Stolwijk zet uiteen wat een 16-jarige ongeveer kan verdienen in het dorp. Het 

geboden uurloon van de vereniging is te laag. Besloten wordt in een separaat overleg tussen Nico 

Stolwijk en Leo van der Pot te kijken wat een reëel en concurrerend uurloon zou zijn rekening 

houdend met wet- en regelgeving. Uurloon vermelden in de advertentie.  

 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

b. verslag van de penningmeester  

De cijfers worden toegelicht door Leo van der Pot (penningmeester).  

 

Winst- en verliesrekening seizoen 2022-2023 

Het afgelopen boekjaar is afgesloten met een winst van EUR 8.708,47.  

Opvallend is de herstelde kantineomzet, die weer ruim het niveau heeft bereikt van voor de 

coronaperiode. De contributies zijn in lijn der verwachting en waren te hoog begroot vanwege het 

niet verlagen van de kledingbijdrage van ruim EUR 4.000,--. De sponsoring is licht gestegen en de 

kosten zijn redelijk op niveau gebleven, zelfs de energiekosten zijn lager dan begroot. De kosten voor 

de jeugd zijn hoger uitgevallen door de vergoedingen aan Hoofdjeugdopleiding, Central Progress en 

MHD keepersschool. De kosten van het terreinonderhoud waren eveneens 10% hoger, dit vanwege 

een forse reparatienota van de grasmaaier van bijna EUR 7.000,--. De diverse acties zijn ook hoger 

uitgekomen dan begroot vanwege een goed verlopen Grote Club Actie (EUR 3.651,--), 

Kerstbomenverkoop (EUR 2.541,--), Vriendenloterij (EUR 1.578,--) en bijdrage Gulle Gevers (EUR 

2.940,--).  

Balans seizoen 2022-2023 

Dit seizoen is er weer geïnvesteerd op de post inventaris en bedrijfsmiddelen en komt o.a. door de 

aankoop van een koeler achter de bar, screens in de keuken en kantine en een schrobmachine.  

Ook de aanschaf van het Pannaveld a EUR 10.168,-- kan niet onvermeld blijven. 

Aan de passiva kant is de voorziening van EUR 18.000,-- voor LED-verlichting van het hoofdveld 

gebruikt voor de aanschaf en is de voorziening van het onderhoud met EUR 3.500,-- verhoogd. De 

voorziening voor machineonderhoud en het onderhoud van de velden is verhoogd met EUR 2.550,--. 

Kasstroom 
De kaspositie is toegenomen met EUR 7.400,-- en past in het beleid om onze liquiditeit per seizoen 
met EUR 10.000,-- te verhogen. 
 
Er zijn geen vragen over het balansoverzicht. Gezien de positieve cijfers merkt Rienk Poot op dat het 
de overweging waard is een deel van het saldo te plaatsen op een deposito rekening. De 
penningmeester neemt dit in overweging.  
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Het verslag wordt goedgekeurd met complimenten voor de mooie cijfers.  
 
c. verslag van de kascontrolecommissie 
De kascontrole-commissie bestond uit Paul Boot en Alex Moerland. Paul Boot geeft verslag; de 
boeken zijn steekproefsgewijs gecontroleerd en alles zag er netjes uit. Het bestuur wordt decharge 
verleend.   
 
De nieuwe kascontrole-commissie bestaat uit Alex Moerland, Peter Rotteveel en Martin van Soest als 
reserve, waarvoor dank aan hen.  
 
d. overview lopende seizoen 
Rens van Nierop, Bert Bogerman, Brenda van Zanten en Joop de Gelder geven een korte uitleg over 
de ontwikkelingen in het huidige seizoen. 
 
Algemene Zaken en bestuur door Rens 

 Teleurstellend is het feit dat het nieuwe kunstgrasveld langer op zich laat wachten vanwege de 
huidige gasleiding tussen De Hazelaar en V & AV Hazerswoudse Boys ter plaatse van het 
trainingsveld.    

 Het seizoen is afgetrapt met de nieuwe online nieuwsbrief ‘Langs de Lijn’, een wekelijkse 
nieuwsbrief welke op donderdagavond wordt uitgebracht. De nieuwsbrief is positief ontvangen 
en wordt door velen gelezen, zorgt ook voor meer binding met de vereniging.  

 Vanaf dit seizoen heeft de gehele vereniging hetzelfde tenue. Helaas zijn nog niet alle artikelen 
ontvangen. 

 Samenwerking met de Jeugdvoetbalopleiding (JVO) is gestart en wordt door het bestuur als 
positief ervaren. Vanuit de trainers wordt positieve feedback ontvangen.  

 Het bestuur is blij met nieuwe animo voor de scheidsrechterscursus waardoor de 
scheidsrechterscommissie iets vergroot.  

 Veel verenigingen hebben te maken met een vrijwilligerstekort. De KNVB heeft handvatten 
opgesteld om clubs te helpen bij het werven én behouden van vrijwilligers. Binnenkort zal het 
bestuur met de KNVB hierover van gedachte wisselen.  

 
Algemene Zaken door Bert Bogerman 

 Er is veel animo voor de kennisquiz waardoor het aantal quizavonden mogelijk uitgebreid wordt 
met een avond.  

 De succesvolle invulling van Koningsdag in 2023 wordt voortgezet in 2024. Het organisatieteam 
heeft twee personen aan het team toe weten te voegen. Koningsdag heeft ca EUR 3.000,-- 
opgebracht. 

 Voornemens om een bier-/wijnproeverij te organiseren. 

 Het uitje naar Telstar met de jeugd begin dit seizoen is positief ontvangen, mogelijk wordt hier een 
vervolg aan gegeven.  

 
Meisjes en Vrouwen door Brenda van Zanten 
Dit seizoen spelen de dames qua aantal met twee grotere teams. Dit geeft ‘ruimte’ binnen de teams 
en zorgt dat er eigenlijk altijd voldoende spelers inzetbaar zijn. Het meisjesteam is goed gestart in de 
MO15, dit verloopt goed. Er komen nog steeds enkele aanmeldingen binnen. MO15 telt op het 
moment 17 meiden.  
 
Technische Zaken door Joop de Gelder 
Heren1 is een redelijk jong team met op dit moment nog wisselvallige uitslagen. Samenwerking met 
Heren2 verloopt goed, goede sfeer. Dit seizoen is Koen Versseput gestart als verzorger en is aanwezig 
op dinsdag- en donderdagavond.   
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Jeugd door Joop de Gelder 

Het seizoen is goed gestart. Twee JO11-teams zijn nog niet op orde qua trainers, hier wordt nog naar 

een oplossing gezocht. Samenwerking met JVO wordt als positief ervaren. 

De jeugdcommissie is dun bezet en heeft moeite met het vinden van nieuwe leden.  

Zaterdag 9 december start de jeugd met de kerststerrenactie. 

 

Nico Stolwijk vraagt naar de verzorger op de zaterdagen. Joop de Gelder geeft aan dat er contact is 

en is geweest met diverse fysio’s hiervoor, een vacature voor is uitgezet maar tot nog toe zonder 

respons. Het idee om een lid of vriend van de vereniging op kosten van de Boys op cursus te laten 

gaan wordt positief ontvangen en zal door het bestuur verder worden uitgewerkt.  

De vraag van Yvonne de Boer omtrent EHBO wordt door Joop beantwoord. Een voetbalvereniging is  

niet verplicht een EHBO’er rond te hebben lopen. Idealiter is de toekomstige keukenkracht in het 

bezit van een EHBO diploma of bereid een cursus hiertoe te volgen.  

In het verleden was er weinig animo onder de trainers en coaches voor een EHBO cursus. Wellicht 

kan dit opnieuw gepeild worden en mogelijk in samenwerking met De Hazelaar opgezet worden.  

 

Nico Stolwijk is benieuwd of de voetbalclinic van 18 oktober al is of wordt geëvalueerd. Dit staat voor 

volgende week op de agenda. Door twee leden wordt aangegeven dat hun kinderen (>12 jaar) meer 

hadden verwacht van de clinic, zeker gezien het feit dat hiervoor betaald moest worden.  

 

6. BEGROTING 2023-2024 

De begroting wordt toegelicht door de penningmeester.  

De begroting voor het nieuwe seizoen kunnen wij presenteren met een positief resultaat van EUR 

9.782,--. De sponsoring is ruim 25% hoger vanwege de nieuwe opzet van de tenuesponsoring. De 

kosten van de jeugd zijn fors hoger dan de jaren hiervoor, dit komt vanwege de samenwerking met 

Jeugdvoetbalopleiding (JVO) waar Bas Moret is aangesteld als Hoofd Jeugdopleiding. Deze kosten 

bedragen EUR 13.915,--.  

In de begroting is de investering van LED-verlichting a EUR 12.000,-- opgenomen. Deze investering 

wordt later in de vergadering bij agendapunt 7 toegelicht.  

Voor verbouwing van de bestuurskamer is EUR 10.000,--. Op verzoek van de leden geeft Bert 

Bogerman een korte uiteenzetting van de kosten.  

De begroting wordt vastgesteld. 

 
7. BESTUURSVOORSTELLEN 

a. Verduurzaming verlichting kunstgrasveld 

Rens geeft een toelichting op het voorstel verduurzaming verlichting rondom het kunstgrasveld. 
Naast het duurzaamheidsvoordeel heeft het voorstel om de verlichting rondom het kunstgrasveld te 
vervangen voor LED-verlichting ook een financieel effect. Vervanging naar LED-verlichting geeft een 
reductie van 50% op de energiekosten.  
De kosten voor dit voorstel bedraagt ca EUR 42K. De liquiditeit zal nagenoeg niet stijgen vanwege de 
verschillende subsidies die de vereniging voor dit duurzaamheidsvoorstel ontvangt:  
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EUR 42K offerte Oostendorp Nederland 
EUR 15K bijdrage Fonds Alphen en omstreken  
EUR   5K  bijdrage Rabobank Alphen aan den Rijn 
EUR 12K  bijdrage BOSA subsidie                                            -/- 
EUR 10K voor rekening van V & AV Hazerswoudse Boys 
 
Naast het overleggen van nota’s aan Fonds Alphen en omstreken stellen zij als voorwaarde dat de 
club het project en het fonds meer bekendheid geven door een persbericht in de regionale krant of 
nieuwssite te plaatsen. Laatstgenoemde geldt ook voor de Rabobank.   
 
De leden gaan akkoord met het voorstel verduurzaming verlichting kunstgrasveld. 
 
8. BESTUURSVERKIEZING 
c. Carla van der Hulst is verkiesbaar als secretaris 
Carla stelt zich kort voor als nieuw bestuurslid. De vergadering gaat akkoord met de benoeming van 
Carla als secretaris.  
 
b. Brenda van Zanten is aftredend en verkiesbaar als bestuurslid meisjes en vrouwen 
Brenda stelt zich na een periode van 6 jaar opnieuw verkiesbaar en wordt benoemd voor een nieuwe 
periode van 3 jaar.  
 
a. Decharge Dick Bruines als voorzitter jeugdbestuur 
Rens bedankt Dick voor zijn inzet in de afgelopen jaren. De vergadering gaat akkoord met de 
decharge van Dick als voorzitter jeugdbestuur.  
 
9. RONDVRAAG EN SLUITING 

Rienk Poot informeert naar het VOG beleid. Joop geeft aan dat voor alle jeugdtrainers en -coaches 

wordt aangevraagd. De vereniging houdt een geldigheidstermijn aan van 3 jaar. 

Rienk is benieuwd of er navraag gedaan is naar 7x7 voetbal. Hier is navraag naar gedaan binnen de 

vereniging maar ook vriendengroepen buiten de vereniging zijn hiervoor benaderd. Destijds was er 

minimale animo voor.  

Zwembad De Hazelaar gaat van het gas af, zou dit rendabel zijn voor de club? aldus Rienk. Rens 

vertelt dat de vereniging juist gebaat is bij energie is de avonduren en je dus afhankelijk bent van 

energieopslag. Zo’n opslag is prijzig en weegt nog niet op tegen het gebruik van gas. 

Tot slot merkt Rienk op dat de agenda nogal verwarrend was. Dit wordt beaamt door het bestuur en 

wordt verbeterd volgende ALV. 

 

Nico Stolwijk ziet graag een extra bankje geplaatst bij het 1e veld. De wat oudere supporters vinden 

een zitplaats zeer fijn. Dit wordt door meer leden bevestigd. Het bestuur zal dit oppakken.  

 

Peter Rotteveel merkt op dat het vermelden van de verjaardagen in een nieuwsbrief niet aan de AVG 

voldoet. Gaat het bestuur de huidige AVG-verklaring actualiseren? Rens van Nierop meldt dat de 

verjaardagen vooralsnog in de nieuwsbrief kunnen blijven staan.  

Langs de Lijn kan ook verstuurd worden aan de sponsoren en businessclub-leden mits deze in 

Sportlink worden opgenomen. Peter vraagt of het bestuur hiervoor kan zorgen. Het bestuur zal de 

Sponsorcommissie vragen na te gaan wie van de sponsoren interesse heeft in de nieuwsbrief.   

Jos Lourier vraagt het bestuur om aanschaf van een driepunts bladblazer. Het bestuur geeft aan dat 

dit zeker mogelijk is en zal de aanschaf hiervan separaat opnemen met Jos. 
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Voorzitter Rens van Nierop bedankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid, nodigt iedereen uit 

voor een drankje en sluit omstreeks 21:30 uur de vergadering. 

 


